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INFORMACE OÚ 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Informace z jednání rady obce 
 
Rada obce schválila: 

 přijetí p. H.R. – pokoj č. 1 do Domu 
klidného stáří 

 vyhlásit výběrové řízení na dodání herního 
prvku na dětské hřiště pod hřbitovem – 
dvouvěţová hrací sestava se skluzavkami 

 vyhlásit výběrové řízení na oplocení části 
obec. pozemku par.č. 892/1, který bude 
slouţit jako cvičiště pro psy 

 vyhlásit výběrové řízení na oplocení 
dětského hřiště pod hřbitovem 

 vyhlásit výběrové řízení na poskytovatele 
sluţby - zasílání SMS zpráv 

 finanční příspěvek ve výši 10 000 Kč na 
pořádání IV. Kola soutěţí Kladno 
2018/2019 pro Kolektiv mladých hasičů 
SDH Brandýsek a zároveň III. ročník o 
putovní pohár starosty obce Brandýsek 

 finanční příspěvek 5 000 Kč na pořádání 
IV.ročníku Brandýského krosu 

 zavést WI-FI v sídle technických sluţeb 
obce Brandýsek 

 účast starosty na společném jednání 
týkající se odpadového hospodářství po r. 
2022 dne 20. 5. 2019 ve Stehelčevsi 

 vyhlásit výběrové řízení na dodavatele 
vybavení – 260 ţidlí a 40 stolů do kina 

 mimořádnou odměnu pro ředitelku ZŠ a 
MŠ Brandýsek k ţivotnímu jubileu 

 přijetí pí. M.B. a P. V. do Domu klidného 
stáří 

 školné v mateřské škole pro rok 
2019/2020 ve výši 400 Kč měsíčně 

 účetní závěrku za r. 2018 Základní školy a 
Mateřské školy Brandýsek 

 ponechání zisku za r. 2018 Základní škole 

a Mateřské škole Brandýsek 

 vyhlásit výběrové řízení na dodavatele 

oken ve zdravotním středisku 

 

 

 program zasedání zastupitelstva dne 5. 6. 
2019 

 návrh rozpočtového opatření č. 2/2019 a 
postupuje na zasedání zastupitelstva 

 přijetí pí. Ţofie Šrámkové Vokálkové do 
kulturní komise 

 dodavatele plotu na dětské a psí hřiště 
firmu SKR s.r.o 

 nabídku společnosti Pekassa.s. na 
příkopové rameno BERTI 4m, financování 
formou operativního leasing od PEAC 
finance s.r.o. 

 vyhodnocení nabídek – traktorový nosič 
kontejnerů, velkoobjemové kontejnery 3x, 
suťový kontejner 1x, oslovení firem se 
shodnou cenovou nabídkou, aby dodaly 
ceník za dopravu a servisní sluţby 

 členy hodnotící komise pro výběrové 
řízení na dodavatele kompostérů - pí. 
Somrová, p. Svoboda, Ing. Reichl, Bc. 
Kymlička Libichová, Veselý T.  

 uzavření smlouvy č. IV-12-6016767 o 
zřízení věcného břemene – kNN pro par.č. 
938/5-1 s Engie services a.s. 

 uzavřít dodatek č. 2 ke smlouvě o dílo- 
rekonstrukce kina- změna rozsahu 
prováděných prací- úprava stropní 
konstrukce 

 zrušení čtvrtka – úředního dne během 
letních prázdnin 

 výjimku z počtu ţáků v předškolní třídě 
MŠ - navýšení o 2 děti na celkový počet 
26 ţáků 

 ţádost pí. V. o prominutí plateb záloh za 
sluţby v měsíci červenci a srpnu v Domě 
klidného stáří z důvodu stěhování v září 

Dne 4. 9. 2019 se uskuteční veřejné 
zasedání zastupitelstva obce 

v zasedací síni Obecního úřadu 
v přízemí. Jste srdečně zváni! 
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  REKLAMA/INZERCE 
 
 
 
 
 
 

 

Provoz knihovny o prázdninách 

 

Úterý:  8:30 – 11:00 12:00 – 17:00 
Čtvrtek:  8:30 – 11:00 12:00 – 17:00 
 

Knihovna Brandýsek bude během 
letních prázdnin v sobotu uzavřena. 

Knihovna vychází vstříc svým čtenářům 
kaţdý rok o prázdninách tím, ţe 
prodluţuje výpůjční dobu knih z jednoho 
měsíce na celé prázdniny. Takţe čtenář, 
který si vypůjčí knihy během měsíce 
června a července, můţe vracet aţ v 
září bez poplatku z prodlení. 

Kultura na facebooku… 
 

Na facebooku vznikla nová stránka 
„Kultura v obci Brandýsek“.  
Tato stránka vznikla za účelem 
prezentace připravovaných i 
proběhnutých akcí pořádaných v obcí 
Brandýsek.  
Stránku spravuje kulturní komise obce 
Brandýsek. 

Mŧţete se těšit na bazárek 
 

Kulturní komise pro Vás připravuje na 
15. 9. 2019 

 

BAZÁREK. 

 
Bliţší informace během prázdnin. 

Podzimní úklid obce a výsadba zeleně 
  
Na některý z podzimních víkendů je opět 
naplánován společný úklid obce spojený 
s výsadbou zeleně. Bliţší informace 
budou včas k dispozici, případně je 
moţné kontaktovat přímo Petru 
Somrovou na tel. 728 885 706. 

Akce v obci Brandýsek v roce 2019 
 

  2.9.  Vítání občánků 
14.9.  OBR - Brigáda u ZŠ 
14.9.  Geocaching - Setkání krajů I. 
15.9.  Bazárek 
19.9.  Akademie třetího věku 
28.9.  Military den 
4.10.  „Klíče na neděli“ v titulní roli 

Jana Šulcová divadelní 
společnost Háta 

 5.10.   OBR - Brigáda u ZŠ 
13.10. Drakiáda 
17.10. Akademie třetího věku 
19.10. Vítání občánků 
19.10. KoKi zábava no.4 
26.10. Fechtýři 45. výročí 
  2.11. Strašidelný dům 
  7.11. Akademie třetího věku 
16.11. Taneční zábava v “kině” 
24.11. Vánoční jarmark 
  1.12. Rozsvícení stromu 
  7.12. Mikuláš 
13.12.  Hvězdný večer s Jiřinou 

Bohdalovou 
14.12. Adventní koncert v kině 
15.12. Adventní koncert v kině 
19.12. Akademie třetího věku 
31.12. Silvestr - ohňostroj 
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NÁŠ SLAVNÝ RODÁK JOSEF CHAROUS 
 

Přiznávám se bez mučení, ţe tento článek výjimečně vesměs opisuji z KIZOBu z r.2004. 
Důvod je pádný, jiţ v předminulém čísle KIZOBu jsem se zmiňoval, ţe Josef Charous mohl 
být moţná naším nejslavnějším rodákem, kdyby do jeho sportovní kariéry, kdy byl na vrcholu 
sil, nezasáhla II. světová válka. Letos 10. července by se doţil 100 let. 
 
Pan Josef Charous byl bývalým úspěšným boxerem, několikanásobným mistrem 
Československa či mistrem Čech v soutěţi jednotlivců i druţstev. Boxovat začal poměrně 
brzy, uţ v 16 letech, kdy ho do ringu přivedl jeho starší bratr Jindřich. Píle, talent a nezbytná 
ţivotospráva ho brzy dovedly k prvním úspěchům v jeho bantamové váze. Kladenský box 
měl v 30. a 40. letech zvuk, v Kladně působily hned dva kvalitní kluby, BC Kladno a BC 
Jahelka Kladno. J. Charous působil v obou klubech, s BC Jahelka se v r.1942 stal mistrem 
republiky druţstev. Slavná kladenská osma ve finalovém boji v praţské Lucerně rozdrtila 
favorizovaný BC Praha 14:2. Box byl tehdy populárnější neţ dnes, kromě jiţ zmíněné 
Lucerny box zaplňoval sály na Kladně v Domě oddechu, v Lidovém domě, Jivno domě či na 
SK Kladně. 
 
Výborná práce nohou, úder jako hrom a přehled charakterizovaly Charousův um. K jeho 
slavným rivalům, s kterými si vracel výhry i prohry, patřil například Miroslav Malý, který byl 
zařazen do muţstva Evropy proti USA. V souboji, který zvedal diváky ze sedadel, boxoval na 
sklonku kariéry nerozhodně s pozdějším olympijským vítězem z Helsink (r.1952) Jánem 
Zacharou. 
 
Josef Charous měl tu smůlu, ţe polovinu své kariéry zaţil v době protektorátu, kdy k 
mezinárodním utkáním téměř nedocházelo. I tak se můţe pochlubit sklapem rakouského 
mistra Prodepschka, kterého porazil K.O. 
 
Nesmíme opomenout řadu zranění, které s sebou tvrdý sport, jako je box, přináší. 
Josef Charous vybojoval v ringu 200 zápasů, vesměs vítězných, většinou vítězil K.O. Ani 
jednou sám K.O. neprohrál – a to ani přes zlomeninu ruky během souboje. Není boxera, 
který by se mohl pochlubit, ţe Charouse poslal definitivně na prkna ringu. 
 
Aktivní boxerskou činnost ukončil v r.1950. Pan Charous celý ţivot pracoval v kladenských 
hutích. Mnozí si ho pamatujeme i jako člena Skupiny kladenských novinářů (Svoboda, 
Kladenská Záře, Kovák, Kablovák). Ještě v důchodu pracoval v redakci Káblováku, na 
přelomu 80. a 90. let byl členem místní redakce Brandýských novin. 
 
Od roku 1951 ţil v Brandýsku, s manţelkou Emilií vychovali dceru a dva syny a těšili se z 
řady vnoučat a pravnoučat. Zemřel 18. listopadu 2005 ve věku 86 let. 
 
Přečetl jsem řadu článků z dob vrcholné slávy J.Charouse. Charakterizují ho jako 
spolehlivého borce, dobrého a skromného kamaráda, ochotného vţdy pomoci. Moje osobní 
setkání s ním to jenom potvrdilo. 
 

                          Josef Řemínek, kronikář obce 
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Projektový týden v MŠ 

Jiţ poněkolikáté jsme zorganizovali projektový 
týden ve spolupráci s rodiči. Letošní  téma  bylo 
„Jakou profesi má maminka a tatínek“. Rádi 
bychom poděkovali všem rodičům, kteří se do 
projektu zapojili a doufáme, ţe v následujícíh 
letech bude rodičů stále přibývat.  

 

Farmapark Soběhrdy 

Letos jsme se na celodenní výlet vydali do 
Soběhrd. Cestu autobusem děti krásně zvládly 
a poté si uţily všech nabízených atrakcí. Děti 
měly moţnost vidět zvířata z celého světa. 
Kolem nás se procházeli velbloudi, klokani, 
pštrosi, buvoli, lamy, prasátka, vysokohorské 
krávy a dalších skoro 250 zvířat. Pro děti byly 
připraveny velké trampolíny, klouzačky, 
houpačky, prolézačky, vodní hrátky a lanové 
centrum. Celý výlet se vydařil, sluníčko svítilo a 
všichni jsme se v pořádku vrátili domů. 

 

Spaní ve školce  

Tradiční spaní ve školce proběhlo v pátek 7. 6. 
Malá náhrada školky v přírodě pro předškolní 
děti se i letos skvěle vydařila. Děti plnily úkoly, 
za které byly odměněny medailemi.  Poté si 
vyrobily trička, opekly buřty a zpívaly 
s doprovodem kytary u táboráku. Večer se děti 
připravily k spánku a celou noc ve školce 
zvládly s naprostým klidem. Ráno jsme se 
rozcvičili, nasnídali a děti odešly spokojené 
domů.  

 

Rozloučení s předškoláky 

Loučení s předškolními dětmi proběhlo na  
školní zahradě ve středu 12. června. Děti 
nacvičily krásný program s paní učitelkou 
Kačenkou a Olinkou. Tentokrát se odpoledne 
neslo v rytmu „Rebelů“. Děti byly ošerpovány a 
dostaly dárek na památku. Všem našim dětem i 
rodičům přejeme krásné prázdniny a samé 
radostné dny. 

 

Dětský den v MŠ 
Ţáci 9. třídy opět připravili sportovní program 
dětem v mateřské školce. Děti plnily úkoly na 
stanovištích a po splnění je čekala sladká 
odměna. 

 
 

Nováčci přivezli zlato 
V květnu jsme se přesvědčili, ţe jsou naše děti 
v dopravní výchově jedny z nejlepších. Dvě 
druţstva - starší a mladší ţáci - se pod vedením 
pana učitele Veselého zúčastnila okresního 
kola Dopravní soutěţe, která se konala 14. 
května v Kladně. Starší ţáci, ve sloţení B. 
Klímová, M. Loayza, R. Chvojsík a K. 
Stelšovský se umístili na krásném 4. místě.  
Druţstvo mladších ţáků bylo sloţeno ze 
samých nováčků (Denisa a Sára Raichardovy, 
T. Kácl a Š. Artim). O to větší překvapení 
nastalo, kdyţ všechny své soupeře 
bezkonkurenčně porazili o 120 bodů a domů 
přivezli zlato! I v krajském finále v Nymburce 
nás děti skvěle reprezentovaly, skončily na 4. 
místě, kdy na bronz ztratily pouze jeden jediný 
bod. Gratulujeme! 
 

Rozloučení s deváťáky 
Ve středu 26. června jsme se slavnostně 
rozloučili s ţáky 9. třídy, kteří ukončili povinnou 
školní docházku a od září nastupují na studium 
jimi zvolených středních škol a učebních oborů. 
Společně s jejich třídním učitelem Mgr. 
Hantákem jim přejeme hodně štěstí. 
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a po narození dcery se herecky odmlčela. Začala 
podnikat v oblasti zdravého ţivotního stylu a hubnutí, 
čímţ započal její ústup z televizních obrazovek. Od  
90. let 20. století střídavě působila v různých praţských 
hereckých souborech. V současné době je na volné noze 
a působí jako členka Divadelní společnosti Háta, kterou 
spoluzakládala. V roce 2013 však úspěšně na svou 
televizní karieru navázala rolí Alţběty v seriálu Sanitka II. 
v reţii Filipa Renče. Byla manţelkou herce Ivana 
Vyskočila, se kterým má dceru Michaelu. Bohuţel ani 
manţelství ani nabídka hubnoucích programů pomocí 
vyhřívaných kaučukových pásů neměly dlouhého trvání. 
V současné době ţije sama se svou dcerou, protoţe  
i bouřlivý vztah s dalším hereckým kolegou Markem 
Libertem je jiţ minulostí. Málo se ví, ţe tato sympatická 
herečka je nadšenou pěstitelkou ovoce a zeleniny.  
Má ráda zahrádkaření a zavařování. S Ivanou Andrlovou 
jsme se setkali, kdyţ k nám do Brandýska dorazila  
s představením Byt na inzerát. Byl to velmi upřímný  
a otevřený rozhovor. Koneckonců, to můţete ostatně 
posoudit sami… 
 

 
/S hercem Ivanem Vyskočilem ţila Ivana Andrlová 
několik let v manţelství. Z bouřlivého rozvodu se nebyla 
schopna dlouho vzpamatovat. Ivan Vyskočil si totiţ začal 
románek s tureckou tanečnicí Anife. Rozvod plný hádek, 
uráţek, napadení a trestních oznámení se dá povaţovat  
za jeden z nejdrsnějších v českém showbyznysu. / 
 
POSLEDNÍ DOBOU JSTE SE Z TELEVIZNÍ 
OBRAZOVKY DOST VYTRATILA DO DIVADLA.  
PROČ TOMU TAK JE? 
Je to jednoduché – není o mě uţ tolik zájem! A proto 
jsme si tehdy s Olinkou Ţelenskou řekly, ţe zaloţíme 
divadlo. A tak se také stalo, a proto tady teď u vás  
v Brandýsku hrajeme, a proto tady teď s vámi dělám 
tento rozhovor. K tomu mám akurátní povahu! Radši 
všechno řeknu na rovinu. Respektuji jen ty lidi, kteří se 
chovají profesionálně, naopak nesnáším nýmandství, 
takový to nic neřešit… To jsem pak nesnesitelný  
a protivný člověk! 
 
S HÁTOU JE SPOJENO TAKÉ MNOHO ZÁJEZDŦ.  
JAK TO SNÁŠÍTE? 
Čím dál hůř… My jsme letos měli 20. výročí, tak uţ 20 let 
jezdím nejen s Hátou, ale ještě předtím jsem jezdila  
s jinými spolky. Jezdím tedy uţ hodně dlouho  
 

IVANA ANDRLOVÁ 
 

„To, že jsem nezpívala sama na sebe v pohádce Co 
takhle svatba, princi?, byla od Zmožka jedna velká 

prasárna!“ 
 

 
 
Herečka a dabérka, narozena 28.10.1960 /58 let/  
ve Vysokém Mýtě. 
Kdyţ v roce 1976 uvedla tehdejší československá 
televize inscenaci Františka Filipa Podnájemníci, 
představila se v roli Alenky nová tvář. Ivaně Andrlové 
bylo tehdy 16 let a po úspěšně sloţených zkouškách se 
připravovala na studium na Praţské konzervatoři, obor 
hudebně dramatický. Slibný, talentovaný a nesporně 
osobitý výkon otevřel tehdy začínající herečce cestu  
k další televizní a později i filmové práci. Úplně poprvé 
jsme ji mohli vidět uţ v roce 1974, a to v kontroverzním, 
nicméně velmi profesionálně natočeném, seriálu  
30 případů majora Zemana, kde velmi přirozeně ztvárnila 
jeho dceru Lidušku. Po skončení studia na konzervatoři 
byla angaţována do divadla Jiřího Wolkera v Praze. 
Poprvé ji na scéně tohoto divadla měli moţnost diváci 
vidět ve hře Aprílová holka. Od poloviny 70. do konce  
80. let byla jednou z nejčastěji obsazovaných hereček jak  
v televizních seriálech /Dnes v jednom domě, Dobrá 
voda, Létající Čestmír, Chlapci a chlapi/, tak  
i v inscenacích a ve filmu /Kotva u přívozu, Zralé víno, 
Vítr v kapse/. Byla typickou představitelkou dospívajících 
dívek a kladných, inteligentních hrdinek a v této poloze 
ztvárnila mnoho rolí. V podstatě vyloţeně záporná role ji 
minula. Do širší divácké povědomosti vstoupila ale jako 
výrazná představitelka princezen, které vydrţela hrát  
10 let. Z rolí princezen jmenujme například pohádku 
Princ a Večernice, Princové jsou na draka, Za humny je 
drak, Co takhle svatba, princi, O zrzavé Andule a mnoho 
dalších. Je velmi dobrá dabérka, coţ prokázala 
nadabováním hlavní představitelky Ally amerického 
televizního seriálu Ally McBealová nebo hlavní 
představitelky seriálu Divoký Anděl Natalii Oreiro. Také je 
drţitelkou Ceny Františka Filipovského za nejlepší 
ţenský herecký výkon v dabingu, a to právě za ztvárnění 
hlavní role Ally McBealové ve stejnojmenném seriálu. 
Postavy ztvárněné Calistou Flockhartovou namluvila  
i v dalších seriálech a filmech. Na začátku 90. let  
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a abych byla upřímná, nejvíce to cítím v zádech.  
Nicméně naše divadlo je takové, my nemáme barák, ale 
to je zase naše výhoda, protoţe ten barák nemusíme 
ţivit. Nikdy bychom tedy nehráli tolik představení,  
kdybychom byli jen v Praze, takţe je to vlastně takhle  
v pořádku. Tohle je náš styl… 
 
HRAJETE RADĚJI NĚKDE NA OTOČKU NEBO KDYŢ 
SE TAM I PŘESPÍ? 
Víte co, to záleţí na tom, jak je to moc daleko, jak moc 
krásně se tam bydlí – my jsme třeba teď byli na zájezdě 
4 dny, coţ uţ mi přijde hodně, ale moc krásně jsme 
bydleli. Bylo to v Černé Hoře přímo v pivovaru, kde je  
i hotel s nádherným wellness centrem, které tam teď 
otevřeli. Tak to je takové to bydlení za odměnu, které 
ovšem není vţdycky. 
 
MÍVÁTE JAKO ZKUŠENÁ HEREČKA JEŠTĚ TRÉMU? 
Já mám pořád trému! Mám dokonce trému větší,  
neţ jsem mívala. Jako mladá si nepamatuji, ţe bych 
někdy měla takovou, jako mám teď! Samozřejmě uţ ne 
při řadovém představení jako dnes, ale při premiéře mám 
takovou trému, ţe jsem úplně paralyzovaná a kaţdým 
rokem před kaţdou novou premiérou si říkám, ţe uţ to 
nikdy neudělám a je to moje poslední premiéra. Takţe já 
to mám úplně obráceně. 
 
JAK SE VÁM UČÍ TEXTY? 
Špatně! /smích/ No tak samozřejmě, ţe čím je člověk 
starší, tím to člověk více cítí, ţe uţ to tam neleze tak 
rychle, jak by mělo. Ale oproti ostatním je ta naše 
herecká paměť vycvičená… Tím ale nechci říci,  
ţe bychom si zase pamatovali všechno! Matematik si 
zase pamatuje lépe čísla. Ono je to jednostranné. 
 
SVÉHO ČASU JSTE PRO ČESKOU TELEVIZI 
DĚLÁVALA POŘAD O ČEŠTINĚ. MÁTE K NÍ NĚJAKÝ 
SPECIFICKÝ VZTAH? 
Já jsem velkým zastáncem češtiny a je mi hrozně líto,  
co se v posledních letech s češtinou děje. Samozřejmě 
uznávám, ţe i jazyk se musí vyvíjet a některé věci se 
nedají porazit. Dokonce i chápu, ţe do češtiny uţ 
pronikají cizí slova…, ale kaţdý člověk by měl nejdříve 
umět správně mluvit česky a nepouţívat slova špatně! 
Jako by neplatila uţ ţádná pravidla a všechno uţ se 
mohlo. To mě strašně štve! Přijde mi, ţe uţ ti dnešní 
mladí lidé umí lépe anglicky neţ česky a vlastně uţ tu 
češtinu pouţívají jako anglický překlad. V tom je další 
chyba! Ale proti tomu není ţádný boj, protoţe kdyţ to ti 
lidé pak slyší z televize, z rádia, z internetu, prostě ze 
všeho, tak si myslí, ţe to tak má i být. A kdyţ pak někoho 
opravíte, tak se na Vás dívají jak na blázna. Jsem  
z učitelské rodiny, takţe tomu dělám ráda osvěty,  
ale není to nic platné. Vţdycky jsem pak za blbce já! 
 
POHÁDKY, VE KTERÝCH JSTE HRÁLA, JSOU 
DIVÁCKY VELICE OBLÍBENÉ, A TO NEJEN  
O VÁNOCÍCH. PROTO NÁM TO NEDÁ, ABYCHOM SE 
VÁS NEZEPTALI NA VAŠE ROLE PRINCEZEN. 
To se mě klidně na princezny ptejte, nemám s tím ţádný 
problém.  

VAŠE PĚVECKÉ PARTY V POHÁDCE CO TAKHLE 
SVATBA, PRINCI?, ZPÍVALA IVETA BARTOŠOVÁ, 
KDEŢTO V POKRAČOVÁNÍ AŢ PŘILETÍ ČÁP, 
KRÁLOVNO!, UŢ JSTE ZPÍVALA SAMA NA SEBE. 
MÁTE TAKOVÝ PĚKNÝ ZVONIVÝ HLÁSEK,  
PROČ TOMU TAK BYLO? 
Máte hodně času? To je totiţ asi na tři dny povídání.  
Ale řeknu to jednoduše! Já osobně tomu říkám akce 
“zmoţkovina“ /pozn. red.: písně do těchto pohádek sloţil 
Jiří Zmoţek/. On stál hodně o to, aby se to rovnou  
i vydávalo na gramofonových deskách a myslel si,  
ţe s námi by si to nikdo nekoupil. Ovšem ve druhém díle 
uţ tohle u mne neplatilo, ale zase to platilo u někoho 
jiného. Nerada bych zabíhala do nějakých větších 
detailů, ale kdyţ to řeknu ještě stručněji, tak to tehdy byla 
od něho jedna velká prasárna! A klidně to tak napište  
i do titulku! /pozn. red.: přání splněno! :) / 
 
VY JSTE TALENTOVANÁ NEJENOM HERECKY, 
ALE I HUDEBNĚ. NEMĚLA JSTE NĚKDY CHUŤ 
NASKOČIT DO TOHO MUZIKÁLOVÉHO VLAKU, 
KTERÝ JE V ČESKÉ REPUBLICE TEĎ TAK 
ROZJETÝ? 
Já jsem do něj naskočila velice ráda uţ v roce 1997, a to 
konkrétně do muzikálu Jeptišky, který se hrál tehdy  
v divadle Jiřího Grosmanna, dnes v divadle Palace. Hrálo 
se to rok a půl, byl to takový komorní muzikál o pěti 
ţenských, takţe to nebyla taková ta megalománie, jako 
se dělá teď. Pak jsem hrála na Výstavišti v Popelce, neţ 
nás tam vytopili povodně a tím to zase skončilo. Vlastně 
já kdyţ jsem do jakéhokoli muzikálového projektu 
naskočila, tak to vţdycky nějak zvláštně skončilo. Teď 
jsem hrála v Hudebním divadle Karlín ve dvou 
představeních, ale paradoxně činoherní role, takţe jsem 
nezpívala. Prostě nějak se mi to vyhýbá… A co si 
budeme namlouvat, všude jsou pořád ti stejní lidé  
a dostat se právě mezi ty lidi není zrovna úplně 
jednoduchý! Je to taková mafie a já to asi neumím se 
někam cpát, a tak to prostě je, jak to je! Moje osvěţení 
ve zpěvu nejen pro mě, ale i pro lidi, je tady u Háty  
v představení Světáci. Tohle představení všichni 
milujeme, tam si ráda zazpívám. 
 
PRO VŠECHNY ÚČINKUJÍCÍ V BRANDÝSKU JSME SI 
PŘIPRAVILI TAKOVOU MALOU HRU. Z NAŠEHO 
HRAVÉHO KLOBOUKU SI VYLOSUJTE TŘI 
PÍSMENKA A MY PO VÁS BUDEME CHTÍT,  
ABYSTE ŘEKLA HNED PRVNÍ SLOVO, KTERÉ VÁS 
OD TOHO DANÉHO VYLOSOVANÉHO PÍSMENKA 
NAPADNE. 
 
Č – ČERVENÁ ČOČKA 
Ř – ŘAPÍKATÝ  CELER,  nebo  aby  to  nebylo  přídavné  
jméno, tak ŘEPA 
R – RUCOLA, já jsem přes to jídlo… 
 
Tak a teď bych si dala pivo! Sice jsem si nevytáhla 
písmenko P, ale jdu do něho! /smích/ 
 
DĚKUJEME ZA ROZHOVOR! 
 

Jana Vránová, Daniel Koťan 
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Smutek a bezradnost ... 
 

 
 

„Proč máme vychovávat děti našich dětí, 
kdyţ oni vychovávají nás.“ 
 
Přijde stará babička jedoucí k doktorovi do 
autobusové čekárny, a ţe si chvilku sedne. 
Hned ji však vzápětí postihne infarkt, z toho 
co zhlédne. Děti, které stačí zaplnit svými 
odpadky celou čekárnu a blízké okolí. 
Tak se stará babička raději opře venku o 
odpadkový koš, který zeje prázdnotou. 
Ptám se sám sebe, nač s dětmi chodíme na 
akce uklidíme obec, píšeme články jak jsou 
šikovné, učíme je o recyklaci a jak být 
šetrný k přírodě, kdyţ je obec za pár dnů k 
nepoznání. 
 
Kolem zmíněné autobusové zastávky 
projde za celý den mnoho dospělých 
občanů. Vím sám, ţe dnes se kaţdý z nás 
bojí okřiknout malé děcko nejen kvůli tomu, 
ţe vše řeší hned rodiče, nebo určená 
komise jako obtěţování nezletilých. 
Dál se budeme dívat nejen na naše děti, 
ale i na mnoho spoluobčanů, kteří z obce 
dělají velké smetiště jen proto, aby měli 
doma čisto. 
 
PS: vzpomněl jsem si na svoji paní učitelku, 
která nám neustále opakovala jednu a tu 
samou větu; „Chovejte se zde jako doma, ať 
vidíme, jak to u vás doma vypadá.“ 
 
 

Váš smutný občan Petr Červenka 
 

Vybudování ohniště aneb 
GeoCvrCITO III 

 

19. 5. 2019 se naše obec rozrostla o jedno 
veřejné ohniště u stezky na Čabárnu. Za 
jeho vytvořením stojí spousta lidí. Jedná se 
o představitele obce a geocachingovou 
skupinu GeoCvrčovice. Jednalo se o tzv. 
CITO event, který se pořádá za účelem 
zvelebení okolí, pomoci přírodě či úklidu 
odpadků. V podání této skupiny se jednalo 
o jiţ třetí CITO event. Pan starosta, Jiří 
Veselý, nám dopoledne navezl klády, které 
byly pouţity na lavičky a zařídil přivezení 
štěrku. Zbytek práce byl na dobrovolnících, 
kteří se sešli v parku u hřiště a společně 
vyrazili na místo. Na místě vykopali díru na 
ohniště, okolo vyloţili kameny a rozprostřeli 
štěrk. Jako lavičky slouţí půlený kmen. 
Všichni přítomní přiloţili ruku k tomuto 
vydařenému dílu, za coţ moc děkujeme a 
zároveň doufáme, ţe bude ohniště dlouho 
slouţit všem, kteří jej budou chtít vyuţívat.  
 
 

 

 
 

 
 

 

Markéta Slapničková 
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POČASÍ V BRANDÝSKU BĚHEM KVĚTNA A ČERVNA 2019 
 

Teplejší část roku u nás začala teplotně spíše podprůměrným květnem, během kterého je dle 
Atlasu podnebí Česka v naší oblasti obvyklá průměrná teplota vzduchu kolem 13 °C. Měření však 
ukázalo, ţe jsme se vyšplhali na průměrnou teplotu jen kolem 11,5 °C, přičemţ ani jednou nebyl 
tzv. letní den (max. teplota vyšší neţ 25 °C) a nejteplejším dnem byl 27. květen s nejvyšší teplotou 
jen 23,8 °C. A jak to vypadalo s deštěm? V této meteorologické veličině jsme se dostali prakticky na 
normál a s naměřenými téměř 60 mm sráţek to vypadalo na alespoň lehkou nápravu předchozích 
suchých měsíců. Pak ale přišel červen… 
První letní měsíc se opravdu “předvedl”. Jednak teplota vzduchu 2x překonala rekordních 37 °C s 
maximem 37,7 °C během posledního dne měsíce a nakonec i díky těmto teplotám se celková 
průměrná teplota odchýlila od obvyklých 16 °C na hodnotu 21,5 °C - tedy o více jak 5 °C, coţ je 
extrémní hodnota. Ruku v ruce s tím se opět vrátilo sucho. V letním období většinou zaprší z 
přeháněk nebo bouřek a ty se nám vyhýbaly obloukem, a tak jsme změřili za celý měsíc 
pouhopouhých 18,6 mm sráţek. 

Ale aby nebylo vše jen černé, tak letošní červen byl 
mimořádně bohatý na pozorování tzv. Nočních 
svítících oblaků, které byly z Brandýska 
pozorovatelné rovnou 10x. Nejvýraznější byly v noci 
ze 17. na 18. června a poté během soumraku 21. 6., 
kdy dosáhly ve svém maximu téměř nadhlavníku, 
coţ je pro naši zeměpisnou šířku mimořádně vysoko. 

        
Večer 20. 6. se nám také podařilo vyfotografovat 
blízký úder blesku někde v lokalitě Pharmosu. Coţ 
bylo od místa pořízení fotografie jen necelých 700 m.  
Rána to byla teda “pěkná”. Pár minut na to přišlo  

několik dalších blesků, které uţ byly dál, ale zase dokázaly na pár minut vyhodit proud v celém 
Brandýsku a přilehlém okolí…             www.dasaahonza.cz/meteo 
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Dětský kolektiv 
 
Dne 8.5. jsme se s dětmi zúčastnili Májového 
závodu jednotlivců v běhu na 60 metrů 
s překáţkami ve Středoklukách. Tobiáš 
Martinek obsadil v kategorii starší chlapci druhé 
místo a Veronika Leváková v kategorii starší 
dívky místo první. 11.5. se konalo okresní kolo 
dorostu v Plchově, ve kterém se Tobiáš 
Martinek probojoval v kategorii středních 
dorostenců na první příčku a v červnu nás 
pojede reprezentovat na krajské kolo. 12.5. se 
konal IV. Trénink na Plamen, který byl, před 
těmito závody, tréninkem posledním.  
24. – 26.5. nastal víkend, na který jsme se 
průběţně připravovali celý rok. Konalo se 
okresní kolo hry Plamen, tentokrát na 
Braškově. 5 disciplín během 3 dnů. Celý víkend 
jsme statečně bojovali a konečné výsledky jsou 
následující: mladší ţáci – 8. místo;  
starší ţáci - 5. místo.  

 
8. června jsme na oslavách našeho sboru 
přihlíţejícím ukázali plnění disciplíny Útok 
s překáţkami CTIF a o den později jsme se 
zúčastnili krosového běhu, pořádaného naší 
obcí, kde Ema Bernardová obsadila 1. místo ve 
své kategorii a Kateřina Leváková 3. místo ve 
své kategorii.  
16. června jsme na fotbalovém hřišti pořádali 
závody pro okolní sbory. Závod na 60 a 100 
metrů s překáţkami. Zde obsadil Martin Linhart 
3. místo v kategorii přípravka chlapci, Nela 
Bernardová 1. místo v kategorii přípravka dívky, 
Veronika Leváková 1. místo v kategorii starší 
ţáci dívky, 2. místo v kategorii střední 
dorostenky a Tobiáš Martinek 2. místo 
v kategorii starší ţáci chlapci.  

Markéta Spalničková 
velitel sboru 

SDH Brandýsek 
 

Výjezdová jednotka 
 

V květnu a červnu byl naší jednotce vyhlášen 
7x poţární poplach. V pěti případech se jednalo 
o poţár, jednou planý poplach a jednou o 
taktické cvičení. 2x naše jednotka nevyjela a 
jednou byla odvolána cestou k zásahu.  
 
16.5.2019 – požár nízké budovy – Kladno, Dubí 
16.5.2019 – planý poplach – Cvrčovice  
20.5.2019 – požár odpadu – Kladno, Vrapice 
1.6.2019 – požár nízké budovy – Kladno, Švermov 
6.6.2019 – požár odpadu – Kladno, Švermov 
12.6.2019 – taktické cvičení – Slaný  
19.6.2019 – požár trafostanice – Kladno, Dubí 

 
Ze ţivota sboru 

 

7. května náš sbor prováděl poţární asistenci 
při jejich bojové ukázce místního Military klubu 
v areálu bývalé vodárny. 11. května se ţenské 
druţstvo zúčastnilo okresního kola v poţárním 
sportu v Plchově. 18. května jsme se zúčastnili 
oslav výročí 155 let od zaloţení SDH Velvary a 
zároveň i jejich závodů v poţárním sportu. 
Druţstvo dědků (nad 35 let) nedokončilo svůj 
pokus kvůli technické závadě na materiálu a 
druţstvo mladších se umístilo na 3.místě.  
 

 
 

22. května se zástupci sboru zúčastnili besedy 
s ministryní financí ČR a hejtmankou 
Středočeského kraje ve Velvarech.  
 

8. června se konala u těţní věţe dolu Michael 
pro náš sbor nejvýznamnější událost 
posledních roků -  oslavy 130. výročí od 
zaloţení. Článek o oslavách naleznete na další 
stránce. 
 



    KIZOB červenec 2019                          str.11 

 

SDRUŢENÍ V OBCI 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
   
 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

požár osobního automobilu, který byl rychle uhašen. 
Tímto se omlouváme občanům za chvilkové 
zhoršení ovzduší. 

Po celou akci probíhal doprovodný program jako 
např. otočný simulátor dopravní nehody od ÚAMK, 
lanovka, malování na obličej či dílnička, kde si děti 
vyráběly hasičskou přilbu. Pro registrované hasiče 
pak ještě probíhala soutěž v hasičském trojboji, kde 
hasiči házeli startérem, smotávali hadici a probíhali 
dráhu s rezervním kolem nákladního automobilu. V 
hale pod těžní věží byla připravena projekce 
fotografií a videí z archivu sboru. Díky okolním 
sborům měla veřejnost možnost prohlédnout si 
historickou i současnou hasičskou techniku. Naši 
moderátoři si připravili rozhovory mimo jiné se 
starostou sboru či velitelem výjezdové jednotky. 

I přes několik komplikací jsme akci zhodnotili jako 
úspěšnou. Vážíme si všech, kteří naše oslavy 
podpořili svou účastí a věříme, že hasiči v naší obci 
minimálně dalších 130 vydrží. 

Poděkovat bychom chtěli v první řadě všem 
sponzorům oslav, díky kterým se podařilo vybrat 
téměř 100 000 Kč a udělat tak akci větších rozměrů. 

Děkujeme obcím Brandýsek, Cvrčovice, 
Jemníky, Kamenný Most, Třebusice a 
Zvoleněves. Dále firmám Bernard Klima, Dot 
diagnostics, Elma Kladno, Hasičská vzájemná 
pojišťovna, Hotel pro kočky Trubská, Johnny 
Servis, Moto Robert, Nadace pro podporu 
hasičského hnutí v ČR, Petr Kožený, Pharmos a 
Vrata pohony Zýka. Za mediální podporu 
děkujeme Kladenským listům a rádiu Relax. 

Poděkovat bychom chtěli i všem sborům, které 
přijali pozvání a vystavily svoji techniku. 
Speciální dík patří SDH Velvary a Zlonice, HZS 
Kladno, ZZS Kladno a ZBZS Libušín, kteří nám 
předvedli dynamickou ukázku či lanovku pro 
děti. 

Děkujeme Danu Koťanovi a Janě Vránové, kteří 
nám odmoderovali celou akci, děkujeme stánkařům, 
obecní pracovní četě a kulturní komisi za pomoc. 

Děkujeme fotografům Daně Natálii Štěpánkové , 
Karolíně Holerové a Arnoštovi Ungermannovi. 
Kameramanům Martinovi Cibochovi a Matějovi 
Paurovi. 

A velké díky patří rovněž majiteli bývalého dolu 
Michael panu Ing. Janu Borovi, že nám umožnil 
využívat v rámci oslav prostory dolu. 

V neposlední řadě děkujeme Vám všem, kteří jste 
přišli a oslavili s námi toto jubileum. 

David Korecký 

jednatel sboru 

OSLAVY VÝROČÍ 130 LET OD ZALOŽENÍ 
SDH BRANDÝSEK 

 

 
 

Druhý červnový víkend se pro náš sbor nesl v 
duchu oslav výročí 130 let od založení. Přípravy na 
oslavy započaly již v září loňského roku. V průběhu 
prvního červnového týdne se pouze dolaďovaly 
poslední detaily a vše potřebné se postupně 
připravovalo v hasičské zbrojnici. 

V pátek 7. června jsme začali připravovat prostor 
okolo bývalého dolu Michael v Brandýsku a přivezli 
vše potřebné pro oslavy. Vše jsme umístili na svá 
místa tak, abychom se druhý den mohli věnovat 
oslavám samotným. 

V sobotu 8. června začaly stánky s občerstvením a 
technika přijíždět již okolo osmé hodiny a v jednu 
chvíli jsme měli všichni organizačně plné ruce 
práce. Po ustavení veškeré techniky mohly tedy 
oslavy oficiálně začít. 

Prvním bodem programu bylo udělování čestných 
uznání, vyznamenání a pamětních stuh. Ty uděloval 
starosta sboru Jiří Veselý spolu s náměstkyní 
starosty okresního sdružení hasičů paní Helenou 
Pospíšilovou, pamětní stuhu za obec Brandýsek 
připnul na náš slavnostní prapor místostarosta obce 
pan Radovan Kiml. Dětský kolektiv hasičů předvedl 
ukázku požárního sportu, konkrétně požární útok 
CTIF. Další ukázku jsme byli nuceni kvůli silnějšímu 
větru prohodit s ukázkou zásahu složek IZS při 
dopravní nehodě. Po obědové pouze následovala 
ukázka hašení, kterou si připravil hasičský sbor z 
Velvar. K vidění bylo hašení odpadkového koše 
hasícím sprejem Pyrocool, zahoření počítače a jeho 
hašení práškovým hasícím přístrojem a ukázka 
uhašení hořící pánvičky s olejem. Ukázka 
slaňování, u které bylo poslední týden před 
oslavami nejisté zda se uskuteční, nakonec 
proběhla skvěle a všichni si tak mohli vychutnat 
ukázku lezecké skupiny HZS Kladno již za 
slunečného počasí. Poslední ukázkou byl zásah 
jednotky SDH Brandýsek, která zasahovala na 
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prostranství, které si společně s ţáky školy budeme 
hýčkat a pečovat o něj. Brigády budou probíhat 
v termínech 14.9. a 5.10., jako rezervu máme ještě 
termín 26.10. – budeme moc rádi, kdyţ přijdete a 
zapojíte se, bliţší informace budou včas k dispozici 
(formou letáků či plakátů v obci, na webových 
stránkách obce, v rozhlase). Vše zakončíme 
oslavou po novém roce, kdy bychom se sešli u 
svařáku a něčeho dobrého na zub uţ v nově 
upraveném prostoru. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Druhým plánovaným projektem je obnova třešňové 
aleje v ulici Nad Kovárnou, kterou bychom chtěli 
uskutečnit ve spolupráci s Nadací partnerství taktéţ 
na podzim letošního roku.. 

 

 

 

 

 

 

 
Oba projekty podpořilo také vedení obce, za coţ 
velice děkujeme. 
 
V případě podnětů, připomínek či dotazů kontaktujte 
předsedu spolku, pana Miroslava Macíčka, na tel. 
702 214 521. 

 

Spolek občanŧ Olšan a Brandýska 
 

Rádi bychom Vám představili jednu 
z moţná méně známých organizací 
operujících v naší obci. Spolek OBR, 
plným názvem OBR- Spolek občanů 
Olšan a Brandýska, je dobrovolným, 
nevládním, nezávislým neziskovým  

sdruţením na základě společného zájmu, jenţ 
spočívá v zlepšení ţivota v Brandýsku. Spolek je 
právnickou osobou. Datum vzniku sahá do konce 
roku 2015, v minulém roce došlo k rozšíření 
mnoţství členů.Aktuální počet aktivních členů 
Spolku je 7, příznivců cca 20. Jádro aktivních členů 
je tvořeno jak starousedlíky, tak nově 
přistěhovanými občany.  Spolek se vytvořil z lidí, 
kteří se chtějí aktivně podílet na rozvoji a činnosti 
obce. Ve spolupráci s obcí chceme svou činnost 
více zaměřit na aktivity, do kterých se mohou zapojit 
ve větší míře občané. Věřím, ţe se nám podaří 
posílit vzájemné vztahy mezi jednotlivými částmi 
obecní komunity a sounáleţitost k místu, které je 
naším domovem. 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
S tímto cílem jsme ostatně také podávali na jaře 
letošního roku dvě ţádosti o grant na výsadbu 
zeleně v naší obci, kde bychom rádi zapojili také 
vás. Drţte nám tedy palce , aby vše klaplo a na 
podzim jsme se mohli společně pustit do práce. 
První projekt, kde ţádáme o finanční příspěvek 
Nadaci VIA, si klade za cíl zvelebení prostoru podia 
na hřišti mezi školami.  
 

 

 

 

 

 

 
Tedy jedno z mála míst u nás v obci, kde se jako 
sousedé můţeme setkat a trávit spolu čas při 
kulturních akcích. Tento prostor by měl být během 
dvou aţ tří společných brigád zrekultivován, 
upraven a osázen tak, aby vzniklo příjemné 
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UPOUTÁVKA NA DIVADELNÍ PŘEDSTAVENÍ  
V NOVÉM SÁLE V BRANDÝSKU 

 

 
 

PÁTEK 4. 10 .2019, 20:00 HODIN 
KULTURNĚ – SPOLEČENSKÉ CENTRUM BRANDÝSEK 

 
V pátek dne 4. října 2019 od 20:00 hodin se v novém velkém sále našeho bývalého kina  
v Brandýsku uskuteční úspěšné komediální představení divadelní společnosti Háta Olgy Ţelenské – Klíče 
na neděli.  
Tato mírně alkoholická a značně bláznivá komedie nás zavede zpět do Československé socialistické 
republiky konce osmdesátých let. Dva manţelské páry, kteří se nedokáţí vyrovnat se svým víceméně 
značně neúspěšným osudem, se sejdou na nepovedeném mejdanu. Prozradí si, ţe všichni čtyři nejsou 
příliš spokojeni s tím, čeho dosáhli, a jejich manţelské souţití trpí stereotypem. Středoškolský profesor 
Jindřich Dostál touţí po úspěchu v ekonomické sféře, jeho ţena Irena chce být úspěšnou lékařkou, jejich 
přátelé Karel a Dana Kartouchovi by se zase rádi prosadili ve sféře filozofie a umění. Kdyţ se pak jednoho 
dne na večírku opijí natolik, ţe se rozhodnou své partnery prohodit, začnou se dít věci, které by snad nikdo 
ani neočekával. Vymění si klíče od bytu a po kratičké radosti z něčeho nového se z této záměny roztočí 
kolotoč potíţí. Ze Švýcarska přijede bohatá tetička, na oběd přijde nepříjemná tchýně, podvedený manţel 
přijde potrestat nevěru své ţeny, manţelka vlivného funkcionáře přijde zachraňovat svoji propadající 
dceru. Vrší se trapasy a nedorozumění. Hrdinové jsou fyzicky i duševně týráni, dostávají se do 
choulostivých situací, a tak brzy zatouţí po jediném – dostat se zase domů ke svému zákonitému 
partnerovi. Nakonec jsou šťastni, i kdyţ nic nezískali.  
Autorem této komedie je známý "plzeňský Molière" Antonín Procházka, který za toto svoje dílo získal i řadu 
ocenění. Titulní role této úspěšné komedie se zhostí známá česká herečka Jana Šulcová. Dále se Vám 
představí Veronika Jeníková, Viktor Limr, Mahulena Bočanová, Libor Hruška, Ivana Andrlová, Martin 
Sobotka, Vlasta Ţehrová a další herci. Přijede i samotná principálka divadelní společnosti Háta Olga 
Ţelenská, která v tomto představení také hraje. 
Vstupenky v prodeji od pondělí 2. září 2019 na telefonních číslech 775 056 577 nebo 601 569 473. K 
vyzvednutí pak u Daniela Koťana v ulici Ve Višňovce 405, nebo u Martiny Stiborové  
v ulici Horní 161, vţdy po devatenácté hodině. Cena vstupenek v rozmezí 290 aţ 490 Kč, galerie 390 Kč, 
na stání v zadním traktu hlediště nebo galerie dokonce jen za 190 Kč.  
Tak se určitě přijďte pobavit a zasmát! A to nejen na představení Klíče na neděli,  
které patří k divácky nejúspěšnějším českým komediím v historii a dočkaly se dokonce i filmové podoby, 
ale abychom i poprvé zaţili náš nový kulturně společenský sál v Brandýsku a zároveň mu vdechli nový 
ţivot. Bude to stát určitě za to! 

 
Daniel Koťan 
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Futsal Club BRANDÝSEK 
 
Historie klubu: klub byl zaloţen v roce 2001. Zhruba 
čtyři roky před tímto, pro nás důleţitým rokem, se parta 
odrostlých dorostenců doplněná i o pár kluků co fotbal 
hráli naposledy za ţáky, začala přes léto scházet kaţdou 
neděli na místním fotbalovém hřišti, zahrát si „na dvě“, 
ale nikde nebylo vzrušení z vypjatého zápasu, kde jde o 
prestiţ týmu i jednotlivce, a především boj o body. Volba 
tedy padla na Futsal. Zakladateli FCB byli: Jan Grubner, 
Milan Jůza, Ivo Kříţ, Michal Litoborský, Vladimír Ludvík, 
Josef Lukeš, Petr Mladý, Leoš a Radek Reichlovi a 
Martin Špaček. Náš tým dále posílil o Dušana Kříţe, 
Davida Michálka, Jaroslava Bureše, Miroslava Ciniburga 
a naší největší hvězdu Jana Raicharda. 
Hned v úvodní sezóně 2001/2002 jsme postoupili do 
Okresního přeboru Kladna. O rok později jsme skončili 
na krásném 2. místě a postoupili do krajského přeboru. 
Do sezóny 2003/2004 jsme tak A-tým přihlásili do 
krajského přeboru. Díky dalším příchozím kamarádům 
byl tento rok zaloţen také B-tým (Lukáš Vrána, Zdeněk 
Fiala, Tomáš Řemínek, Stanislav Vosmík, Tomáš Bauer, 
David Ciniburg a Jiří Vaněk). V následující sezóně 
2003/2004 vybojoval A-tým postup do Divize A z 1. 
místa. Divizi A hrál nepřetrţitě 8 let. V těchto letech jsme 
postupně končili na 8., 5., 8., 8., 7., 6., 8. pozici a 
nakonec soutěţ vyhráli. V sezóně 2011/12 tedy přišel 
postup do 2. ligy – západ, kde jsme se umístili na 8. 
příčce. V roce 2013 se klub dobrovolně vrátil do Divize A, 
kde startoval další čtyři roky při umístění na 7., 2., 6. a 
11. příčce. V ročníku 2016/17 ale obsadil 11. místo, které 
znamenalo sestup. Po návratu do Krajského přeboru 
2017/2018 obsadil 2. místo. V posledním odehraném 
ročníku 2018/2019 si 2.místo zopakoval. Nejlepšími 
v aktivitě byli Jiří Růţička (4. nejlepší hráč ankety) 45 
(19+26), Lukáš Houha 43 (24+19) a Patrik Kroc 36 
(20+16). Tým a vedení se postupem let zcela obměnil. 
Největší a nejtěţší změnou klubu byl letošní ročník 
2018/2019, kdy na konci sezóny oznámil Jan Grubner 
odstoupení z funkce předsedy a trenéra klubu. K němu 
se přidal i Jan Raichard a musel být tedy zvolen nový 
výbor. 
Realizační tým: předsedou klubu, trenérem i kapitánem 
je Tomáš Tesař, sekretářem je Ondřej Hašek, 
místopředsedou je Matěj Toman, lékařem je MUDr. 
Štefek. Časomíru a hlavního pořadatele obstarává Jana 
a Míra Ciniburgovi a jejich děti, bez kterých bychom 
neodehráli ţádný domácí zápas a za to jim moc 
děkujeme. 
Aktuální sestava tým: Aleksandar Janjič, Jan Grubner, 
Petr Vávra, Tomáš Tesař, Matěj Toman, Patrik Kroc, 
Lukáš Kroc, Martin Pokorný, Lukáš Houha, Jakub Číţek, 
Ondřej Holub, Ondřej Hašek, Martin Jakl, Jan Raichard, 
Jiří Růţička, Jan Zíka, Michal Dvořák, Petr Hora, Vojtěch 
Holub, Dominik Švejkovský, Jiří Leopold,  
 
Barvy dresŧ: klub nastupuje v modrých dresech, trenky 
a stulpny jsou bílé (rezervní sada: ţlutý dres a stulpny, 
trenky černé) 
 

 

FK Brandýsek 
 
Fotbalový klub Brandýsek, z.s. (dále jen FKB) koncem 
června 2019 skončil sezonu, kterou lze opět hodnotit 
jako úspěšnou. Prvotně je třeba zmínit volbu nového 
vedení klubu, kdy byl do čela jako předseda zvolen 
Lukáš Vrána a členy výkonného výboru Miroslav 
Ciniburg, Miroslav Grubner, Lukáš Kala a Libor 
Slapnička. Nově jmenovanou pozici - koordinátorku 
mládeţe bude zastávat Gabriela Léblová. 
 
A-tým se po 26 kolech umístil na 7. pozici Okresního 
přeboru Kladno, a to se ziskem 40 bodů (vítěz Velké 
Přítočno získal 63b.). Dlouhodobě se potýkáme 
s nedostatkem mladých hráčů, kteří jsou, doufejme, 
dočasně na zkušené v cizích klubech (zejména Baník 
Švermov). Koncepce vedení mládeţe, zejména pak 
orientace na výchovu vlastních odchovanců od 
nejútlejšího mládeţnického věku, dává naději na obrat 
k lepšímu. Od nové sezony 19/20 se totiţ mládeţnické 
týmy rozrostou o jiţ pátého sourozence a budeme tak 
působit v těchto kategoriích pod tímto vedením: 
 
Minipřípravka:  Michal Krutský 
Mladší přípravka:  Miroslav Ciniburg 
Starší přípravka:  Jaroslav Smetana ml. 
Mladší ţáci:   Jan Grubner 
Starší ţáci:   Josef Ruprecht 
 
Na hřišti je pak kromě fotbalu, brigád, hasičských 
závodů, moţno vidět i různé jednorázové akce SDH 
Brandýsek, ZŠ a MŠ Brandýsek nebo turnaje, jako 
např. 2.ročník INGI CUPU. Hrálo se dne 22.6. v počtu 
4 týmů,  4+1 hr. na krásně připraveném hřišti 
futsalových rozměrů, za krásného počasí, kdy na 
začátku lehce sprchlo a pak aţ do konce turnaje svítilo 
sluníčko. Vítězěm turnaje se stal INGI Team, kdy 
všechny 3 zápasy vyhrál. Podmínkou turnaje byl věk 
35+ s moţností 1 výjimky v týmu. Divokou kartu a 
výjimku měl pouze Olí Team(hráči 17-18 let). Pro 
dobré ohlasy uţ přicházejí nabídky nových týmů na 
příští rok, a to i ţenských druţstev. 
 
Výsledky INGI CUPU  2019 

 
1.Ingi    2.Olí    3.Havran    4."C" 

   
Dluţno ještě dodat, ţe kaţdý páteční večer, t.č. od 
19,00, hraje nesoutěţním způsobem tzv. C-tým. Touto 
cestou zveme všechny zájemce ve věku 15-65let 
k účasti. Dobrovolné jednorázové zápisné je 20Kč, 
popř. 300Kč za celou sezonu (cca 20zápasů). 
 
Dovolte mi, abych závěrem popřál všem sportovcům 
příjemné prázdniny a úspěšné vstoupení do nové 
sezóny. 
 

tajemník mládeţe Leoš Reichl 

 

 



    KIZOB červenec 2019                   str.16 

 

SPORT 
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e-mail: info@brandysek.cz  www.brandysek.cz  www.facebook.com/obecBrandysek 
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Adresa pro zasílání příspěvkŧ:   redakce.kizob@seznam.cz  Příští číslo: Říjen 2019 

Adresa pro zasílání inzerátŧ a reklam:  info@brandysek.cz 

INFORMACE 
Pošta Brandýsek      Obecní úřad Brandýsek 
 
Tel.: 954 227 341      Tel.: 312 283 701  
PO:  8:00 -11:00 13:00-15:00 15:30-17:00 hod. E-mail: info@brandysek.cz 
ÚT:  8:00 -11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod. 
ST:  8:00 -11:00 13:00-15:00 15:30-18:00 hod. PO:  7:00 -11:00 12:00 -17:00 hod. 
ČT:  8:00 -11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod. ST: 7:00 -11:00 12:00 -18:00 hod. 
PÁ:  8:00 -11:00 13:00-15:00 15:30-16:00 hod. ČT:           12:00 -14:30 hod.* 
 
Knihovna Brandýsek 
 
ÚT:  8:30 -11:00 12:00 -17:00 hod.   SO:  9:00 -15:00 hod.*    Tel.: 722 169 111 
ČT:  8:30 -11:00 12:00 -17:00 hod.   E-mail: brandysek.knihovna@seznam.cz 
 
HASIČI Brandýsek 
Tel.: 721 955 381  E-mail: jsdhbrandysek@seznam.cz       * platí pouze v červenci a srpnu    
  

Brandýský kros 

Dne 9. 6. 2019 proběhl jiţ 4. ročník 
Brandýského krosu. Zúčastnilo se celkem 137 
běţců, hlavní závod běţelo 46 nadšenců. 
Celkový vítěz František Dočekal z Kladna 
zaostal časem 14:56:97 o 8 vteřin za traťovým 
rekordem. Počasí nám vyšlo krásně, stejně tak, 
jako celý průběh závodu. Tímto bychom chtěli 
poděkovat všem organizátorům a také 
sponzorům, kteří přispěli na koupi cen pro 
vítěze jednotlivých kategorií.    
      

Z
a
 
r
e
a
l
i
z
a
č
n
í
 
t
ý
m
,
 
V
á
c
l
a
v
 
S
o
m
r 

 

Olympijští reprezentanti z Brandýsku 
 
 

V naší obci ţijí dva olympijští 
reprezentanti, kteří se utkali 
za Středočeský kraj ve 
floorballe na Olympijských 
hrách mládeţe a sportu v  
Liberci, Jablonci a Bedřichově 
v červnu 2019. Odehráli 8 
zápasů, z toho 6x vyhráli,  
1x remízovali a 1x prohráli.  

Na olympiádě skončili na krásném 3. místě ze 
všech českých a moravských krajů. Oba 
chlapci – Hugo Hübner a Jakub Svoboda 
hráli za starší ţáky. Floorball hrají za Kladenské 
kanonýry. Oba vzorně reprezentovali kladenský 
oddíl a potaţmo i obec Brandýsek. 
 
Tímto bych jim chtěl poděkovat a popřát jim 
hodně zdaru v pokračování jak v oddíle, tak 
v reprezentačních zápasech.            

 

Děda Bája – Jaroslav Uher 
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